
PROTOKÓŁ 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

z posiedzenia nr 19/21 w dniu 17 sierpnia 2021 roku 

 

 

Posiedzenie odbyło się w trybie zdalnym za pomocą wideokonferencji w programie ZOOM 

Cloud Meetings. 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 1400 

Obrady prowadziła Przewodnicząca Komisji - Brygida Kolenda-Łabuś. 
 
 

1. Otwarcie obrad. 
Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji - Pani Brygida Kolenda-Łabuś 
przywitała członków komisji oraz zaproszonych gości. 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
W posiedzeniu udział wzięło 5 radnych: 

1. Brygida Koledna-Łubuś 

2. Teresa Ceglecka-Zielonka 

3. Tomasz Gabor 

4. Edyta Gola 

5. Janina Okrągły 

 
B. Kolenda-Łabuś: Stwierdzam, obrady Komisji są prawomocne. 
 
3. Porządek obrad. 
• Przyjęcie protokołu z XVIII posiedzenia Komisji w dn. 14 czerwca 2021 r. 

• Rozpatrzenie skargi Zanonimizowano na działalność Wojewódzkiego Ośrodka Medycyny 

Pracy w Opolu z siedzibą w Kędzierzynie-Koźlu. 

• Rozpatrzenie skargi Zanonimizowano na Marszałka Województwa Opolskiego.  

• Zapoznanie się z dowodami przedstawionymi przez Zanonimizowano,                                   

celem rozstrzygnięcia czy istnieją przesłanki do wznowienia postepowania skargowego                  

w sprawie zakończonej podjęciem przez Sejmik Województwa Opolskiego Uchwały                       

Nr XXX/311/2021 z dnia 25 maja 2021 r. w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Wojewódzkiego Urzędu Pracy w Opolu. 

• Sprawy różne.  

 
B. Kolenda-Łabuś: czy są zastrzeżenia do proponowanego porządku obrad. Nie ma. 

Dziękuję. Stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty.  

 
4. Przyjęcie protokołu z XVIII posiedzenia Komisji w dn. 14 czerwca 2021 r. 
B. Kolenda-Łabuś: Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby do protokołu zgłosić swoje uwagi? 

Nie widzę. Dziękuję. Stwierdzam, że protokół został przyjęty.  

 
5. Rozpatrzenie skargi Zanonimizowano na działalność Wojewódzkiego Ośrodka 
Medycyny Pracy w Opolu z siedzibą w Kędzierzynie-Koźlu.  



Przewodnicząca Komisji Brygida Kolenda-Łabuś przedstawiła przedmiot skargi oraz stanowisko 

Wicemarszałka Województwa Opolskiego Pani Zuzanny Donath-Kasiury. Następnie rozpoczęła 

dyskusję podczas której zaproszeni goście tj. Helena Kozłowska – dyrektor Wojewódzkiego 

Ośrodka Medycyny Pracy w Opolu z siedzibą w Kędzierzynie-Koźlu oraz Paweł Polak – zastępca 

dyrektora Departamentu Zdrowia i Polityki Społecznej Urzędu Marszałkowskiego Województwa 

Opolskiego mieli możliwość udzielenia odpowiedzi na zapytania radnych. Po zakończeniu 

dyskusji, Przewodnicząca Komisji Brygida Kolenda-Łabuś postawiła wniosek, aby uznać skargę                        

za nieuzasadnioną, po czym przystąpiono do głosowania. 

Głosowanie 
„Za” - 5 „Przeciw” - 0 „Wstrzymujących się” – 0 

Uznano, że skarga jest niezasadna.    

 
6. Rozpatrzenie skargi Zanonimizowano na Marszałka Województwa Opolskiego.  
Przewodnicząca Komisji Brygida Kolenda-Łabuś przedstawiła przedmiot skargi oraz stanowisko 

Marszałka Województwa Opolskiego Pana Andrzeja Buły. Następnie rozpoczęła dyskusję 

podczas której zaproszeni goście tj. Tomasz Karaczyn – dyrektor Departamentu Programu 

Rozwoju Obszarów Wiejskich Urzędu Marszałkowskiego Województwa Opolskiego oraz 

Michalina Domańska-Zabawczuk - dyrektor Biura Kontroli i Audytu Urzędu Marszałkowskiego 

Województwa Opolskiego mieli możliwość udzielenia odpowiedzi na zapytania radnych.                     

Po zakończeniu dyskusji, Przewodnicząca Komisji Brygida Kolenda-Łabuś postawiła wniosek, 

aby uznać skargę za nieuzasadnioną, po czym przystąpiono do głosowania. 

Głosowanie 
„Za” - 3 „Przeciw” - 2 „Wstrzymujących się” – 0 

Uznano, że skarga jest niezasadna.    

 
7. Zapoznanie się z dowodami przedstawionymi przez Zanonimizowano,                                   
celem rozstrzygnięcia czy istnieją przesłanki do wznowienia postepowania 
skargowego w sprawie zakończonej podjęciem przez Sejmik Województwa 
Opolskiego Uchwały Nr XXX/311/2021 z dnia 25 maja 2021 r. w sprawie 
rozpatrzenia skargi na działalność Wojewódzkiego Urzędu Pracy w Opolu.  
Przewodnicząca Komisji Brygida Kolenda-Łabuś poinformowała jakie nowe dowody skarżący 

przedstawił w niniejszej sprawie. Następnie rozpoczęła dyskusję podczas której radni mieli 

możliwość zadania pytań do Pani Renaty Cygan – zastępcy dyrektora Wojewódzkiego Urzędu 

Pracy w Opolu oraz Panu Krzysztofowi Grzędzie - zastępcy dyrektora Departamentu Edukacji      

i Rynku Pracy Urzędu Marszałkowskiego Województwa Opolskiego. Następnie                                 

po zakończonej dyskusji, Przewodnicząca Komisji postawiła wniosek, aby stwierdzić,                           

że przekazane dowody nie dają podstawy do wznowienia postępowania skargowego                            

w rzeczonej sprawie.  

Głosowanie 
„Za” - 5 „Przeciw” - 0 „Wstrzymujących się” – 0 

Uznano, iż nie ma podstaw do wznowienia postępowania skargowego w niniejszej sprawie.   
 
Po zakończeniu głosowania Przewodnicząca Komisji Brygida Kolenda-Łabuś zwróciła                          

się z sugestią do dyrektorów tj. Pani Renata Cygan oraz Krzysztof Grzęda o pomoc w uzyskaniu 

przez Zanonimizowano umorzenia w toczącym się przeciwko niemu postepowaniu 



egzekucyjnym prowadzonym przez Wojewódzki Urząd Pracy w Opolu. W odpowiedzi wskazani 

powyżej dyrektorzy zadeklarowali, iż podejmą próbę kontaktu ze skarżącym celem udzielenia 

mu odpowiedniej pomocy.  

 
8. Sprawy różne.  
B. Kolenda-Łabuś: Czy ktoś chciały zabrać głos? Proszę bardzo. 

Tomasz Gabor, Radny Województwa: mam prośbę natury organizacyjnej dotyczącą 

przekazywania materiałów na posiedzenia Komisji. Mam taką sugestię,                                                  

aby przekazywane materiały strać się posegregować tematycznie ze względu na ich dużą ilość. 

B. Kolenda-Łabuś: pańska uwaga jest moim zdaniem słuszna, to jest pewna trudność. 

Proszę zatem pana sekretarza Komisji, żeby pomyślał jak to zrobić, żeby nam ułatwić pracę.    
Antoni Konopka, Członek Zarządu Województwa: chciałbym przekazać informację, 

dotyczy to Postanowienia Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Opolu,                                     

który to po rozpoznaniu sprawy w dniu 29 lipca 2021 r. ze skargi Zanonimizowano na Uchwałę 

Sejmiku z dnia 27 października 2020 r. w przedmiocie podziału województwa opolskiego                  

na obwody łowieckie, postanawia odrzucić skargę. Uzasadnienie; skarżący nie wykazał,                    

że uchwała narusza jego interes prawny. Skarżącemu przysługuje złożenie w ciągu 30 dni 

skargi kasacyjnej do Naczelnego Sądu Administracyjnego w Warszawie. Przedstawiam                      

to ponieważ dotyczy to również naszej pracy.     

   

  

Przewodnicząca Komisji podziękowała członkom Komisji oraz gościom za udział w posiedzeniu 

i zamknęła obrady. Zakończenie o godz. 1600                                                    

   
 
Przewodnicząca Komisji                                                            
Skarg, Wniosków i Petycji 

 
Brygida Kolenda-Łabuś 

 
 
 
Protokołował: Przemysław Kasztelan 

  

 


